



Östhammars Sport Klubb

Sektionsmöte torsdagen 23/5

kl. 18.30 på IP

Fotbollssektion

Föreslagen dagordning

1. **Mötets öppnande**
2. **Fastställande av dagordning**
3. **Föregående protokoll**
4. **Ekonomi**
 - a) *Rapport*
Inget att rapportera. Deltagaravgiften är utskickad.
 - b) *Sponsring*
Inget nytt. Inför hösten bjuds Agneta in till sponsormötet för att få inblick i gången med sponsring.
 - c) *Inköp*
Inköp har gjorts till cafeterian. Spis och tvättmaskin behövs inköpas.
5. **Information**
 - a) *HS Ordförande* vill bli inbjuden till varje sektion inom 2024. Nationaldagen är det två lag f14 och p14 som går parad och ersättning för det.
 - b) *HÖFF*
Inget att rapportera
 - c) *Lotteri*
Vi sålde ca 450 lotter. Vinsterna levererades ut samma helg eller strax där efter.
6. **Fotbollsverksamheten**
 - a) *Årsplaneringen*
 - b) *Söndagsmöte*
Tema Fairplay och värdegrund, flera lag som saknades.
Frågor som kom upp:
Lagkassor – alla lag har ett eget konto där pengar förvaras av vår kassör. Agneta behöver få info om hur det bokförs.
Fotografering – inte aktuellt just nu att det ordnas centralt.
Fotbollsskola – Harg har inte haft det på nåt år, och kanske ÖSK skulle kunna ha det, men inte aktuellt denna sommar.
Kanske kan vara något till nästa sommar. Jens undersöker lite om fotbollsförbundet har material.
Nästa möte 9 juni Jessica undersöker om Sasha har möjlighet att ha ett utomhuspass.
 - c) *Fotbollensdag*

- Damlagsmatch kl 14.00. Invigning av sprinklers.
Arbetsgrupp Adam, Katarina, Laila, Lars-Ove, Jens.
d) *Lag- och ledarfrågor*
Mentorer har träffat några av lagen på föräldramöten.

7. Anläggningar

a) *IP/Fotbollsplan/plangruppen underhåll sommaren?*

Kalle rapporter från Plangruppen. Underhållsarbete kommer vara i juli, då stänger vi av planen. Plangruppen vill sköta underhållet själva men säger till om de behöver hjälp.

b) *Läktaren*

Det är nära att bli klart nu. Saknas räcke/staket. 7 juni är nästa hemma-match för damlaget och då kan det passa att ha invigning. Hur ska invigningen gå till?

Inbjudan till de som har sponsrat genom hemsidan.

Jessica och Jenny Änggård samlar en arbetsgrupp inom kort och planerar. Jenny A och Gabby kan hjälpa till på kvällen, men ingår inte direkt i gruppen.

c) *Cafeterian*

d) *Lägergården*

8. Övriga frågor

a)

9. Nästa möte

Förslag onsdag 14 augusti kl18.30